
Skärets intresseförening   Protokoll 

Skäret   Årsmöte 2020-07-05 

 

§ 1 Helena Bruzelius hälsade ett 70-tal medlemmar välkomna och förklarade årsmötet 

öppnat. 

§ 2 Mötet konstaterade att årsmötet var stadgeenligt utlyst. 

§ 3  Val av mötesfunktionärer och två justeringsmän. Helena Bruzelius valdes till 

mötesordförande. Till justeringsmän valdes Olof Jannesson och Hanna Anselmsson. 

§ 4 Föregående årsmötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§ 5  Ordförande Helena Bruzelius gick igenom fjolårets verksamhetsberättelse som 

därefter lades till handlingarna. 

§ 6 Föreningens kassör, Sven Klevefors, redogjorde för föreningens ekonomi. Resultat- och 

balansrapporten delades ut på mötet. Det finns idag 131 betalande medlemmar. Årets 

intäkter var 251 406 kr (192 348) och kostnader 227 848 kr (179 697). Nettoresultatet 

för verksamhetsåret blev 23 558 kr (12 651) kronor och kassabehållningen uppgår till 

316 974 (292 498) kronor.  (Fjolårets siffror inom parantes). 

 Bidrag på 13 300 kr har sökts och beviljats från Höganäs kommun (Grön turism) 

gällande - underhåll av grönytor samt isättning och upptagning av badflotte, trädäck 

och badstege vid Sjöstens brygga.  

 § 7 Föreningens revisorer är Håkan Brorsson och Lars Jannesson. Håkan föredrog 

revisionsberättelsen och föreslog att årsmötet skulle fastställa balans- och 

resultaträkning samt bevilja styrelsen ansvarsfrihet.  

§ 8 Årsmötet beslutade, i enlighet med revisorernas förslag och gav styrelsen för Skärets 

Intresseförening ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019/2020. 

§ 9 Valberedningen presenterade sitt förslag till styrelse för verksamhetsåret 2020/2021; 

 Ordförande  Monica Mejborn Nyval 1 år 
Ledamöter  Anders Ek Nyval 2 år 

Joakim Gripemark Nyval 2 år 
Lars Linderot Omval 1 år 
Peeter Paljak Omval 2 år 
Sven Klevefors Kvarstår, valdes 2019 på 2 år 
Johanna Persson Nyval 2 år 

Suppleanter  Helena Brodén Kvarstår, valdes 2019 på 2 år 
Karin Östlund Omval 2 år 

 
Revisorer  Håkan Brorson Omval 2 år 

Lars Jannesson Kvarstår, valdes 2019 på 2 år 
 



 Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 

§ 10 Valberedning bestående av Olof Jannesson och Per Alberius omvaldes på 2 år.  
 

§ 11 Årsmötet beslutade att medlemsavgiften för verksamhetsåret 2020/2021 skall vara 

oförändrad, d.v.s. 300 kronor per hushåll. 

§ 12  Motioner 

1. Återkoppling av fjolårets bastumotion. 

En motion om ”bastu i hamnen” inkom till 2019 års årsmöte. Hamnföreningen ställde 

sig positiva till att upplåta plats för en bastu och Skärets intresseföreningen har ställt 

sig positiv till att medfinansiera en bastu under förutsättning att det finns intressenter 

som kan tänka sig att ta fram en projektplan, kostnadskalkyl samt skötselplan. 

Årsmötet beslutade att ge Pia Alberius i uppdrag att bilda en ”bastugrupp” och att 

återkomma till styrelsen.  

En av bastugruppens representanter Pia Alberius informerade om arbetet med att ta 

fram ett förslag för uppförande av bastu i Skärets hamn. (Förslaget bifogas 

årsmöteshandlingarna).  

Styrelsen förordade att årmötet skulle besluta om en delfinansiering om max 56 000 

kronor under förutsättning att bastugruppen  

-        Undersöker möjligheten till sponsorskap på samma sätt som för sjöboden för att   
      minska kostnaden för föreningen. 
-        Säkerställer att drift, driftskostnader och underhåll sköts av frivilliga och     
       bastugruppen. 
-        Tar hänsyn till att basala krav på god bastuhygien kan upprätthållas.  
 

Förfarandet för inbetalning av pengar för de som väljer att utnyttja bastun behöver också 

bli så enkelt som möjligt så att det inte blir merarbete för föreningens kassör.  

Årsmötesdeltagarna diskuterade förslaget och några av synpunkterna som framkom var 

att  

- Att inte alla medlemmar haft möjlighet att ta del av förslaget innan årsmötet 

- Finansiering av driftskostnader efter att projektet slutförts, vem tar kostnaden 

och sköter driften om det inte kommer in pengar eller finns frivilliga? 

- Frågan om hygien/hälsovårdsaspekten. 

 

Beslut:  Årsmötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag samt medskicken från årsmötet 

om en tydlighet kring skötsel och driftskostnader samt hygienaspekten. 

 

2. Motion om plantering av Astas ängar 



Anneli Fejne föredrog sin motion om att återplanetera växtlighet på Astas ängar i form 

av bärbuskar och fruktträd. (Motionen bifogas årsmöteshandlingarna). 

Stryrelsens föreslog att intresserade medlemmar hjälps åt att planera och plantera 

samt att intresseföreningen finanserar förslaget upp till 5000 kronor. 

Beslut:  Årsmötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 

§ 13 Hamnfesten 

 Ordförande informerade om att årets hamnfest ställts in pga Covid 19 men att vi alla 

ser fram emot nästa års hamnfest. 

§ 14  Övriga frågor 

Avgående ordförande Helena Bruzelius sam styrelseledamöter Hans Zetterström och 

Freddy Åkesson avtackades.  

Helena Bruzelius och Hans Zetterström tilldelades också en ”Skäret fågel”för 

extraordinära insatser för trivseln på Skäret under många år. 

Helena Bruzelius har varit ordförande under många år och hållt ihop arbetet i styrelsen 

men har även dessförinnan engagerat sig i många med bl.a. hamnfesten. 

Hans Zetterström får fågeln för sitt oupphörliga engagemang för att hålla Skäret så fint 

som det är idag. Detta har skett genom kontakter med länsstyrelsen och kommunen, 

egna röjningar och våra gemensamma höst och vårröjningar. 

Tusen tack till er båda. Gåvor överlämnades i form av en skulptur som är specialgjord 

till Skärets Intresseförening av konstnärinnan Katarina Gill. 

Mötet avslutades med att tre konstverk av Margareta Cumtell auktionerades ut till 

förmån för hamnföreningen. 

§ 15 Ordföranden tackade de närvarande och förklarade årsmötet avslutet. 

Vid Protokollet                                      Justeras 

 

 

 

Monica Mejborn                               Olof Jannesson        Hanna Anselmsson  

                 

   


